
 

 

 
 

 

 

Vraag jaarrekening CDA  
 

vraag 

Pag 35 Samen met de provincie is een samenwerkingsagenda opgesteld voor de uitwerking 

van de Binnenduinrandzone. 

Kunt U aangeven hoe breed deze zone gaat worden en raken de agrarische activiteiten 

door de ontwikkeling van deze zone in de toekomst niet in gevaar ?  

 

Reactie 

De opmerking van het CDA dat samen met de provincie een samenwerkingsagenda is 

opgesteld voor de uitwerking van de Binnenduinrandzone is niet juist.  

In paragraaf “resultaat RE4.4 Een aantrekkelijke kust” is aangegeven, dat er geen 

afzonderlijke visie wordt opgesteld voor de Binnenduinrandzone. Ontwikkelingen van de 

diverse onderwerpen zoals natuur, landbouw, recreatie en toerisme en de kustplaatsen zal 

worden opgenomen in de lokale Omgevingsvisies. 

 

vraag 

Is er over de ontwikkeling van de camping en Hotel Corfwater door initiatiefnemers al 

contact geweest met omwonenden en Dorpsraad?  

 

Reactie 

We zitten maandelijks met de klankbordgroep om tafel voor de projecten Corfwater Hotel en 

Corfwater camping. Twee leden van de dorpsraad zitten in deze klankbordgroep. Het is de 

verwachting dat over een paar maanden de plannen met omwonenden kunnen worden 

gedeeld. 

 

 

 

 

Vraag kadernota Senioren Partij 

Op de pagina Ontwikkeling begrotingssaldo 2022-2025 hebben wij de navolgende vragen: 

 

vraag 

Wij missen een opname van een bedrag voor budget duurzaamheid. 

 

Reactie 

In de kadernota is voor de jaarschijven 2022 en 2023 rekening gehouden met een budget voor 
duurzaamheid. Voor de jaarschijven 2024 en 2025 is dit bedrag nog niet opgenomen. In de 
begroting 2022 wordt het budget, voor de jaarschijven 2024 en 2025 alsnog toegevoegd.  

 

 
Schagen, 13 juli 2021 

 


